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Sz. P. Michał Łuczak

Wójt Gminy Kutno
ul. Witosa 1

99-300 Kutno

Interpelacja

dot. przedłużenia linii autobusowej do wsi Kotliska

Szanowny Panie Wójcie,

składam interpelację w sprawie przedłuzenia linii autobusowej G3 do wsi Kotliska.
W ostatnim czasie otrzymałam zgłoszenia od mieszkańców, którzy wskazują na
potrzebę poprawy dostępności komunikacyjnej w tym rejonie. Obecny układ tras
autobusowych nie spełnia w pełni oczekiwań lokalnej społeczności, co prowadzi do
problemów z dojazdem do pracy, szkoły oraz instytucji publicznych. W
szczególności problem ten dotyka osób starszych, młodzieży oraz osób
nieposiadaj ących własnych środków transportu.
Przedłuzenie linii autobusowej G3 pozwoliłoby na lepsze skomunikowanie Kotlisk z
miastem Kutnem oraz innymi kluczow;rmi punktami komunikacyjnymi.

W związku zpovrryższym proszę o informację czy mozliwe jest przedłuzenie linii
G3? W jakim mozliwym terminie?
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